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Abstract (en)
A mobile clamping arm (4) can be moved with respect to a fixed clamping arm (2) forming part of a rigid framework. The latter further includes
a guide rod (1) on which there slides a ring (5) secured to the moving arm (4), and a guide arm (3). A threaded rod (7) is mounted so that it can
rotate in the fixed clamping (2) and guide (3) arms and is engaged in a tapped hole (6) in the moving arm (4) so that rotation thereof gives rise to
a movement of this moving arm with respect to the rigid framework. The threaded rod is arranged to be driven by a motorised screwdriver or drill.
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Abstract (fr)
Un bras de serrage mobile (4) est déplaçable par rapport à un bras de serrage fixe (2) faisant partie d'une armature rigide. Celle-ci comporte en
outre une tige de guidage (1) sur laquelle coulisse une bague (5) solidaire du bras mobile (4), et un bras de guidage (3). Une tige filetée (7) est
montée de façon rotative dans les bras fixes de serrage (2) et de guidage (3) et est engagée dans un trou taraudé (6) du bras mobile (4) de sorte
que sa rotation provoque un déplacement de ce bras mobile par rapport à l'armature rigide. La tige filetée est agencée pour être entraînée par une
visseuse ou perceuse à moteur. <IMAGE>
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